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Θεσσαλονίκη: Πρεµιέρα για το «Συζητώ µε
τον δήµαρχό µου» στο Πανόραµα

Για 3 ώρες διήρκεσε ο πρώτος φετινός διάλογος των πολιτών µε το

δήµαρχο Πυλαίας – Χορτιάτη

Ζωντανό και ανοικτό διάλογο µε τους πολίτες που παρέπεµπε στις µορφές της άµεσης

δηµοκρατίας της Αρχαίας Ελλάδας είχε ο δήµαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη Ιγνάτιος Καϊτεζίδης,

εγκαινιάζοντας στο Πανόραµα -µε µια συζήτηση που κράτησε σχεδόν τρεις ώρες- τις φετινές

δηµοτικές συνελεύσεις µε τον τίτλο «Συζητώ µε τον δήµαρχό µου», µια πρωτοβουλία του

δηµάρχου που γίνεται επί 18 συνεχή χρόνια σε όλες τις περιοχές του δήµου Πυλαίας –

Χορτιάτη.

Στο αµφιθέατρο «Σταύρος Κουγιουµτζής», ο δήµαρχος κ. Καϊτεζίδης ήταν σαφής από την αρχή

στην πρώτη εκδήλωση: «Ήρθα για να σας ακούσω και θα είµαι ο τελευταίος που θα φύγει από

την αίθουσα. Για να απαντήσω σε όλες τις  ερωτήσεις σας», σηµείωσε ο κ. Καϊτεζίδης,

ανοίγοντας την εκδήλωση. Η εκδήλωση ξεκίνησε στις 11.15 και ολοκληρώθηκε λίγο µετά τις 2!

Στο ενδιάµεσο ο διάλογος ήταν ζωντανός και «από  καρδιάς». Κατά τη σύντοµη εισαγωγή του ο δήµαρχος

Πυλαίας-Χορτιάτη αναφέρθηκε στη σηµασία που έχει για τον ίδιο και τη σηµερινή διοίκηση αυτός ο

απευθείας διάλογος.
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προβλήµατά του που αναλογούν όχι στην αυτοδιοίκηση αλλά στο κράτος που

δυστυχώς είναι µόνιµα απών! Το ψάχνουµε, αλλά δεν υπάρχει», σηµείωσε ο

δήµαρχος.

Τόσο στην εισαγωγική του οµιλία όσο και κατά τη διάρκεια του

διαλόγου που επακολούθησε ο κ. Καϊτεζίδης αναφέρθηκε σε κάποια

σηµαντικά έργα που έγιναν ή υλοποιούνται στον δήµο, όπως η

επέκταση του δικτύου του φυσικού αερίου, το πρωτοποριακό

πρόγραµµα για αλλαγή όλων των λαµπτήρων του δήµου που θα

αποκτήσει πλέον led φωτισµό, καθώς και στο πρόγραµµα για τα

«πράσινα σηµεία», στο οποίο εντάχθηκε ο δήµος και µε το οποίο θα

ενισχυθεί σηµαντικά το εγχείρηµα της ανακύκλωσης. Επίσης

αναφέρθηκε στα µεγάλα βήµατα που έκανε ο δήµος στο πλαίσιο της

ηλεκτρονικής διακυβέρνησης, όπου πλέον µέσω του «Ηλεκτρονικού

Συστήµατος Υποβολής και ∆ιεκπεραίωσης Αιτήσεων» µπορεί ο κάθε

πολίτης να διεκπεραιώσει ηλεκτρονικά και από το σπίτι του όλες τις

υπηρεσιακές αιτήσεις, καθώς και για την τηλεφωνική γραµµή 15195

και e-15195 για την εξυπηρέτηση της καθηµερινότητας του δηµότη.

Στη συνέχεια ξεκίνησε o διάλογος µε τη διαδικασία των ερωτο-απαντήσεων µε

αντικείµενο κυρίως θέµατα  που άπτονται της καθηµερινότητας των δηµοτών.

Τα ζητήµατα και οι προτάσεις που τέθηκαν ξεπέρασαν τις 50, ενώ

τοποθετήθηκαν 27 πολίτες, µε τον δήµαρχο να απαντά σε κάθε ένα ζήτηµα

ξεχωριστά. Από τα µικρά προβλήµατα της καθηµερινότητας, όπως

προβλήµατα σε ρέµατα, τα δροµολόγια του ΟΑΣΘ, ελλείψεις στη

σηµατοδότηση, κυκλοφοριακά ζητήµατα, αλλά και ζητήµατα αναπλάσεων σε

συγκεκριµένες περιοχές.

Μάλιστα σε κάποιες περιπτώσεις ο κ. Καϊτεζίδης έδινε τις απαραίτητες οδηγίες

προς τους αντιδηµάρχους, που ήταν όλοι παρόντες στην εκδήλωση, για να

προωθηθούν πιο άµεσα τα εξειδικευµένα ζητήµατα που τέθηκαν. Πολλά και τα

θετικά σχόλια που ακούστηκαν από τους δηµότες τόσο για τη σηµασία ενός

τέτοιου ανοικτού διαλόγου όσο και για τις λύσεις που δόθηκαν από τον δήµο

σε θέµατα καθηµερινότητας µε την ιδιαίτερα επιτυχή εφαρµογή του µοντέλου

του τηλεφωνικού κέντρου για την εξυπηρέτηση του πολίτη (το περίφηµο

«15195»).

«Σήµερα κάναµε µια ακόµη επιτυχηµένη εφαρµογή της άµεσης δηµοκρατίας

στην πράξη. Σε µια χρονιά που είναι έτσι και αλλιώς χρονιά αυτοδιοικητικής

κρίσης. Αυτό που µπορώ να σας διαβεβαιώσω είναι ότι εµείς θα συνεχίσουµε 

να παλεύουµε για τα θέµατα του δήµου, χωρίς κοµµατικές γραµµές  αλλά βασιζόµενοι πάνω σε µια

αυτοδιοικητική λογική. Γιατί αυτό λέει η ψυχή µας, αυτό λέει η λογική µας,  αυτό κάναµε τόσα χρόνια και

αυτό θα συνεχίσουµε να κάνουµε όσο µας τιµάτε και όσο µας εµπιστεύεστε», σηµείωσε ο κ. Καϊτεζίδης

στο τέλος της εκδήλωσης, στην οποία παραβρέθηκαν ο πρόεδρος του ∆ηµοτικού µας Συµβουλίου,

Μιχάλης Γεράνης και όλοι αντιδήµαρχοι, καθώς και  δηµοτικοί σύµβουλοι. 

Το πρόγραµµα των συναντήσεων του δηµάρχου µε τους πολίτες συνεχίζεται σήµερα στο

Ασβεστοχώρι, στη Βιβλιοθήκη –Σκηνή Θεάτρου (επί της οδού Καποδιστρίου πίσω από το

συγκρότηµα των δηµοτικών σχολείων) για τις δηµοτικές ενότητες του Ασβεστοχωρίου και της

Εξοχής, ενώ το πρόγραµµα των υπολοίπων εκδηλώσεων έχει ως εξής:
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• Τετάρτη, 21 Νοεµβρίου, στις 7 το απόγευµα, στον Χορτάτη, στην Αίθουσα «Ιωάννης Μανωλεδάκης»

• Κυριακή, 25 Νοεµβρίου, στις 11 το πρωί, στην Πυλαία (Πέτρινο Πολιτιστικό Κέντρο)

Προσκαλεσµένοι και στις πέντε ανοικτές δηµόσιες συζητήσεις δηµάρχου και πολιτών είναι όλοι οι

δηµότες του δήµου.

Για όσους επιθυµούν υπάρχει η δυνατότητα να υποβάλλουν γραπτά τα ερωτήµατά τους για να

απαντηθούν στην εκάστοτε εκδήλωση µέσω twitter στο @pileahortiatis,  facebook στο

facebook.com/pilea.hortiatis και µέσω email στο dimarhos.panorama@pilea-hortiatis.gr.

Πώς να ξεχάσετε τα
θηλώµατα;

∆ιαφ. cliffordclinics.com
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Πολυτεχνείο στη...
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Πως να αδυνατίσεις

∆ιαφ. YourMat

Μία µαγική
Χριστουγεννιάτικη

βραδιά για παιδιά στη...
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Θεσσαλονίκη: Επιβάτες
περίµεναν µάταια το
λεωφορείο ΟΑΣΘ...

typosthes.gr

Θεσσαλονίκη: Έρχεται
«Λευκή Νύχτα» µε
ανοιχτά µαγαζιά

typosthes.gr

Καϊτεζίδης δήµαρχος Πυλαία Χορτιάτης συζήτηση πολίτες

ΘεσσαλονίκηΟικονοµίαΠολιτικήΠολιτισµόςΥγεία - ΕπιστήµηΑθλητικά

TA
G

S

ΣΧΕΤΙΚΑ ΑΡΘΡΑ

Θεσσαλονίκη: Πρεµιέρα για το «Συζητώ µε τον δήµαρχό µου» στο Πα... https://www.typosthes.gr/thessaloniki/170432_thessaloniki-premiera-gi...

3 από 4 20/11/2018 10:38 πµ



Τεύχη

Typosthes.gr © 2012-2018

Η επιχείρηση ενισχύθηκε για τον εκσυγχρονισµό της στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού Προγράµµατος “Ψηφιακή Σύγκλιση” και του ΠΕΠ Μακεδονίας Θράκης

Με τη συγχρηµατοδότηση της Ελλάδας και της Ευρωπαϊκής Ένωσης

20/11/2018 10:30

Εκτροχιασµός τρένου

έξω από τη Βαρκελώνη

– Ένας νεκρός και 5

τραυµατίες

Ο συρµός εκτροχιάστηκε
σε µια περιοχή ανάµεσα
στις πόλεις Τεράσα και
Μανρέσα

20/11/2018 10:20

Θεσσαλονίκη: 8µελής

συµµορία έκανε 11

διαρρήξεις - Λεία πάνω

από €11.000

«Χτυπούσαν» σπίτια και
καταστήµατα στο δήµο
Θερµαϊκού, κλέβοντας
χρήµατα, χρυσαφικά και
συσκευές

20/11/2018 10:00

Θεσσαλονίκη: ∆ιακοπές

ρεύµατος σε περιοχές

της Καλαµαριάς

Μέχρι πότε αναµένεται να
αποκατασταθεί η
ηλεκτροδότηση

20/11/2018 09:50

Θεσσαλονίκη: Φωτιά

σε αυτοκίνητο στον

Εύοσµο

Στην κατάσβεση του Ι.Χ.
συµµετείχαν έξι
πυροσβέστες µε δύο
οχήµατα
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